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                          Ανακοίνωση Νο 20/15.3.23 

                 Το Διοικητικό Συμβούλιο  συνεδρίασε  

        Κύρια φροντίδα του Συλλόγου μας: η ΟΣΤΟΕ!!!! 

 

Συναδέλφισσες , συνάδελφοι ,   

                            

Ενώ τα ενδιαφέροντα θέματα της περιόδου ήταν  ο τρόπος υπολογισμού των 

αυξήσεων και η θετική  απόφαση του Εφετείου, η οποία κατά τον πρόεδρο:                                                        

<<Είναι τελεσίδικη και καταψηφιστική και η Τράπεζα όπως ενημερωθήκαμε θα 

καταβάλει το σύνολο των οφειλών που προβλέπονται στη δικαστική απόφαση για 

όλους τους ενάγοντες συναδέλφους μέχρι τέλος Μαρτίου 2023 >> . 

Ενώ για τα δύο αυτά θέματα  έχουν εκδοθεί  τετρασέλιδες ανακοινώσεις από την 

πλειοψηφία  και την  αντιπολίτευση. 

Ενώ για την ίδια αιτία, οι δύο συνεργαζόμενες κινήσεις της πλειοψηφίας                                       

( Γοζαδίνος-  Κλητοράκη – Αντωνόπουλος ) πρόσφατα  πραγματοποίησαν  

συγκέντρωση στην λέσχη μόνον για τα μέλη και τους φίλους των κινήσεών τους!!  

Ενώ , τα ερωτήματα  που έχουν εγερθεί  είναι πολλά και εύλογα και απασχολούν 

τους συναδέλφους  

                        Στο Δ.Σ.  που συνεδρίασε στις  15/3/23 ,  δεν ακούστηκε κουβέντα για 

τα θέματα αυτά της επικαιρότητας . Ούτε απλή αναφορά. 

 Το ενδιαφέρον ορισμένων Δ. Συμβούλων , με την έναρξη της συνεδρίασης, ήταν 

στο  θέμα . <<40ο Συνέδριο  Ο.Σ.Τ.Ο.Ε. (29/3/2023)>> και ζήτησαν από τον πρόεδρο  

ταχύρρυθμη διαδικασία για να μεταβούν σε συνεδρίαση της ...ΟΣΤΟΕ  !!. 

Πράγματι οι συνάδελφοι Κλητοράκη και Ευσταθίου, αφού πρώτα <<τα  άκουσαν >> 

από τον πρόεδρο  ( ρε πως αλλάζουν οι καιροί ! ) αποχώρησαν για την ΟΣΤΟΕ, βάσει 

ενός εγγράφου – μνημείου  της νέας Διοίκησης της.  

 

 



                                                        Ομολογία! 

 Δεν γνωρίζουμε, αν ο πρόεδρος αντιλαμβάνεται ότι το παρακάτω απόσπασμα  από 

την τελευταία ανακοίνωσή του ( 21/16.3.23 ), αποτελεί  μία κυνική ομολογία ότι για 

9 χρόνια  ο Σύλλογός μας  συντηρούσε ουσιαστικά  την ΟΣΤΟΕ  για τις καρέκλες 

μερικών.                                                                                                                                                                   

Είναι, πράγματι,  κυνική ομολογία ότι ο Σύλλογός μας σπατάλησε  200.000 ευρώ  

για τις  καρέκλες τους και μόνον. Και μετά  από αυτή την κυνική  ομολογία  έρχεται  

η αλλαγή  της μέχρι τώρα πολιτικής που.. μπορεί να...επανέλθει !Την παραθέτουμε : 

.................................................................................................................................  

,,  Αναφέρουμε ενδεικτικά τις δύο από τις οκτώ συνολικά αποφάσεις για να αντιληφθείτε  

τον παράλογο τρόπο που ελήφθησαν, χωρίς καμία φειδώ και ηθική, προκειμένου να 

υπάρξει διαγραφή χρεών για μία δεκαετία ουσιαστικά των δύο Συλλόγων  (Εθνικής και 

Εμπορικής), καταβάλλοντας μάλιστα για δύο έτη (2021 & 2022) το «υπέρογκο» ποσό του 1 

ευρώ!!! Κατά τα άλλα ασκούσαν κριτική στο προηγούμενο Δ.Σ. της Ομοσπονδίας, όπου με 

τις εισφορές ουσιαστικά των μελών δύο Συλλόγων (Ελλάδος & Αγροτικής) συντηρήθηκε η 

ΟΣΤΟΕ για μία δεκαετία. Ο Σύλλογός μας κατέβαλε  για το χρονικό διάστημα 2013-2022 

συνολικά το ποσό των 192.238€!!! 

............................................................................................................................. 

Η  Αναγεννητική Πρωτοβουλία επαναλαμβάνει παλαιότερη εκτίμηση ( ανακ.14/22: 
<< Στην ομοσπονδία «παίζεται» ένας συνδικαλισμός που μοναδικό σκοπό έχει την 

εξυπηρέτηση των εμπλεκόμενων συνδικαλιστών και μόνον.>>. 

                 Τροποποίηση καταστατικού 

Τέλος , από το Δ.Σ. ,ελήφθη απόφαση τροποποίησης του καταστατικού .                                     

Θυμίζουμε ότι ανάλογη προσπάθεια το 2014   έχει αποβεί άκαρπη. 

Επίσης, θυμίζουμε   ότι, μετά τις δύο γνωμοδοτήσεις που παρουσιάστηκαν στο 

προηγούμενο Δ.Σ., και  για την άρση του αδιεξόδου  που οι σπασμωδικές ενέργειες 

του προεδρείου  έχουν εγκλωβίσει τον Σύλλογο σχετικά με  τον χρόνο  των εκλογών, 

στο Δ.Σ. υποδείξαμε, ως αναγκαία, εκ των πραγμάτων πλέον, την τροποποίηση του 

καταστατικού.                                                                                                                                                                                    

Για την Συντονιστική Γραμματεία: 

Αναστασόπουλος Γιάννης, Αραβίδη Γιούλα, Αρβανιτάκης Άγγελος,Ασωνίτης 

Σπύρος, Ευαγγελίδης Γιάννης, Καλογήρου Σπύρος, Καπάτος Γιάννης, Κόνσουλας 

Θανάσης, Κουράκου Άννα, Κρυοβρυσανάκης Νικηφόρος, Κυριαζόπουλος 

Δημήτρης, Κωνσταντινίδης Ανδρόνικος, Λαούδης Φίλιππος, Λέκα Εύα, Μακρίδης 

Βασίλης, Μπαζίνη Κική ,Μπασιάς Λευτέρης, Παντοπούλου Έφη, Παππάς Γιώργος, , 

Πλιόγκας Σωτήρης,Σαφραντζά Έφη, Σπανάκης Ευστράτιος, Σπυράτου Άρτεμις, 

Σύφαντος Βασίλειος, ΣχοινάςΓιάννης, Τροχαλάκης Μιχάλης, Τσιάκος Παναγιώτης, 

Τυροβολά Νία, Φουντουκίδης Στέλιος, Φωτεινοπούλου Έφη, Χαριτάκης Νίκος, 

Ψαρουδάκης Αντώνης .       


